元江县人民政府招商局关于支持元江县路同水电站申请清洁发展机制项目的意见

元江民发集团有限公司:

你公司"关于支持元江县路同水电站申请清洁发展机制项目的函"已收悉。经研究,同意支持本项目申报清洁发展机制(CDM)项目。

路同水电站位于元江县清水河上。由于项目投资较高,资金无法落实,一直未能开工建设。如果路同电站能够顺利建成,将缓解我县电力紧缺的现状,有利于我县经济的发展。该项目符合国家发展清洁能源的政策,在实施过程中需处理好项目建设与环境保护的关系,走可持续发展之路。元江县路同电站作为当地政府招商引资的重要工程,我们完全支持该电站申报CDM项目。



元江民发集团有限公司

民发第2004[024]号

关于请求支持元江县路同水电站 申请清洁发展机制项目的函

元江县人民政府招商局:

根据《元江县路同水电站可行性研究报告-财务分析与评价》, 我公司准备投资建设的路同水电站经济指标较差,缺乏投资吸引力。 我公司从玉溪市水利学会获悉,旨在帮助发展中国家发展清洁能源的 清洁发展机制(CDM)项目已在国内开展。中国国际经济技术交流 中心(CICETE)于2003年11月4日至20日在其网站www.cicete.org发 布了对CDM示范项目的招标文件,并于2003年11月20日在北京召开 了项目启动会。

为保障路同水电站项目的顺利建设,我公司董事会已通过决议申报清洁发展机制(CDM)项目。如果路同电站能够注册为 CDM 项目,将增强本项目的还款付息能力,有助于电站的正常运营。因此,特向贵单位提出请求,支持该项目的申报清洁发展机制项目的相关工作。谢谢!

Support on the CDM application of Yuanjiang Lutong Hydropower Station by Yuanjiang Municipal Bureau of Commerce

Yuanjiang Minfa Group Co., Ltd:

We have already received *Request for Support on the CDM Application of Yuanjiang Lutong Hydropower Station*. After discussion and study, we agree to support the CDM application of Yuanjiang Lutong Hydropower Station.

Yuanjiang Lutong Hydropower Station is located on Qingshui River in Yuanjiang County. The start of construction has been delayed for a long time because of the high investment and lack of capital. The severe shortage of electric power of Yuanjiang County will be mitigated, if Lutong Hydropower Station starts operation. This project is in accordance with the national policy of clean energy. During the construction, you shall keep the balance between the construction and the environmental protection, and shall comply with the sustainable development policy. As one of the key project of investment inviting program of Yuanjiang County, we totally support the CDM application of this hydropower station.

Yuanjiang Municipal Bureau of Commerce

Feb 11, 2004

Request for Support on the CDM Application of Yuanjiang Lutong Hydropower Station

Yuanjiang Municipal Bureau of Commerce:

According to the Financial Assessment Report of Feasibility Study Report of Yuanjiang Lutong Hydropower Station, the economic indicator of Lutong Hydropower Station is low, and this project lacks investment attractiveness. We heard from Yuxi Hydrologic Association, that hydropower stations in China which can apply for CDM support. China International Centre of Economy and Technology Exchange have published the biding documents of demonstrative CDM project on its website WWW.cicete.org during November 4 to 20, 2003, and has hold the Project Commencement Meeting on November 20, 2003.

In order to make sure the smooth construction of Lutong Hydropower Station, our board of directors has agreed on the CDM application. If Lutong Hydropower Station can be registered as CDM project, the loan repayment capacity of this project will be improved, and will contribute to the smooth daily operation. As a result, we hereby request you to support the CDM application of this project. Thanks.

Yuanjiang Minfa Group Co.,Ltd. 2004-Feb-6